
Møtedato: onsdag 17.10.24 17:00 - 18:30 

Møteleder: Torunn Sørensen 

Referent: John Arne 

Deltakere: Torunn Sørensen (rektor), Mari Kolbenstvedt (FAU), Kristine 

Berg (FAU), John Arne Gaard Nilsen (lærer), Jarle Kvinlaug (lærer), 

Elevråd: Sofie Tharaldsen (10. trinn), Morten Tharaldsen (8. trinn), Sam 

Nikzad (9. trinn) 

Forfall: Miljøteamet, Torunn Møllerhaug Tysvær (FAU) 

 

 

Sak 1: Info fra FAU og diskusjon i møtet 

● Møblement til elever 

○ Vi har enda ikke fått noen midler fra Stavanger kommune for 

å oppgradere møblement. 

○ Det vil koste ca. 1 mill. å kjøpe inn 300 sett med pulter og 

stoler 

○ Informasjon fra rektor i møtet: Det vil ta tid før vi får ny skole, 

men vi kan ikke vente til nye Revheim er bygget. 

■ Kvernevik som nå skal bygge skole, det går 6 år fra det 

er vedtatt til det er bygget og klart for at elevene skal 

kunne gå inn i bygget. 

■ Vi må derfor ha et midlertidig budsjett for å kunne 

kjøpe inn noen stoler og pulter som vi kan ha i 

mellomtiden 

■ Jo flere som ber om mer penger, jo bedre er det! 

■ Ta kontakt med nye ordfører og Eirik Jåtten for å være 

med å se på dette, gjerne kalle inn et nytt møte. 

■ Kan gjerne ha møte med elevrådsrepresentanter også  

■ Litt redd for at det blir vandalisert selv om vi får nytt. 

■ Har vært litt vandalisering allerede på de stolene og 

pultene som en fikk 

● Tog på 17. mai 

○ Lokalt tog eller tog nede i byen? 

■ Gosen skole og ned til Madlamark. 

○ Hvor vil vi gå i tog? 



■ Flere på 10. trinn som gjerne vil ha privatlunsj 

istedenfor å være med på toget. Velger å gå senere 

heller i folketog. 

○ Skal forhøre seg med Gosen om hvor de skal gå 

○ Elevenes stemme blir viktig 

■ Høre i elevrådet om spørsmål og lage en 

spørreundersøkelse som går ut til elevene 

● Ruten med togene 

● Lokalt eller i byen 

● Nye retningslinjer mtp regler for klassetur. 

○ Gratisprinsipp gjelder også her. 

○ Skal ikke koste mer enn ca. det det vil koste å ha en ungdom 

hjemme i samme tidsrom  

■ Må være organisert med dugnad etc. 

○ Klassetur 

■ Skolen organiserer 1 leirskole i løpet av de tre årene. 

● Vinterleirskolen er vår tur 

● Juleball 

○ Organisert av elevrådet 

○ FAU har vakthold 

○ Trenger tre opptredener for at det skal bli noe. 

■ Jentene i 10C og 10B som skal ha danseopptreden. 

■ Mangler en opptreden for å få til noe. 

 

Sak 2: Info fra ansatte 

● Personalet trives godt å synes det er en kjekk arbeidsplass 

● Arbeider med å få lærere på plass i alle fagene. 

● FAU lurer på hvordan det er for lærerne 

○ Hvordan er det med informasjonsflyten 

■ Lettere å beskjed  

● Hvordan er det med arbeidsmengden for elevene 

○ Elevene på 10. sier selv at det går fint med prøver og 

oppgaver, så lenge en har en oversikt for hva som skjer og 

en får tid til å øve og arbeide med det. 

○ Elevene liker periodeplanen for det gir mer oversikt for hva 

som skjer i ukene, hvis det er noe som må gjøres fremover i 

tid så er det lettere å si. 



 

● På tvers av trinn 

○ Det er kanskje en idé og ha flere treffpunkt på tvers av 

trinnene. 

○ Aktiviteter, men også praktiske ting som de kan snakke om 

de yngste om, som hvordan planlegger lekser og arbeid på 

skolen.  

 

Sak 3: Info fra skoleledelsen 

● Holder på å samle inn all informasjonen inn i en ny disk og sortere 

det slik at det blir mindre kluss å finne frem i. 

● Utvikling av profesjonsfelleskap 

○ Fagsamarbeid: Har periodeplaner som gjør at en samkjører 

mer hva som foregår på trinn og på skolen. 

○ PUG, pedagogisk utviklings gruppe som skal arbeide videre 

med periodeplaner 

○ AKTIV: Praktisk alternativ for elever som trenger mer 

tilrettelagt skolehverdag med tilbud i første og andre time. 

● Økonomisk 

○ Har passet godt på å forholde seg innenfor budsjettet siden 

en skal spørre om penger til nye stoler og pulter for elevene. 

● Nye ansatte 

○ Har søkt ut tre stillinger, det var en som takket nei til den ene 

stillingen så den blir lyst ut på nytt. 

 

Sak 4: Info fra elevrådet 

● Friluftsturer er kjekkere når en er større klasser, på tvers av 

trinnene er det kjempelurt! 

● 09 tar bedre imot 11 enn de ble tatt imot selv når de begynte på 

skolen. 

○ 10. Trinn Sofie følte ikke de ble godt tatt imot når de begynte, 

det virker som om 10. Nå gjør en bedre jobb med å ta imot 

de nye 8. 

○ Det lover bedre inn mot neste år når vi får unge motivatorer 

gjennom MOT programmet. 

● Hvordan er det å være elev? 



○ Kommer VELDIG an på hvem en spør 

■ Er avhengig av hvem en har rundt seg, om en faller ut 

av det sosiale eller ikke. 

● Hvordan er det å dele gym med en klasse? 

○ Det gikk greit å dele gym med en annen klasse 

● Lekser og innleveringer 

○ Det er vanskelig å vite forskjellen mellom hva som skal 

gjøres på skolen og hva som skal gjøres hjemme. 

○ Tydeligere på hva som gjøres hjemme og hva som gjøres på 

skolen. 

■ “Oppgave til fredag” kan bety at det er noe som skal 

gjøres på fredag, men det kan også være noe som en 

skal arbeide med på skolen på fredagen. 

■ “Dette jobber vi kun med på skolen” 

■ “Hvis du ikke får gjort det på skolen må du gjøre dette 

hjemme” 

○ Greit om lekser og slik står på ukeplanen i språk.  

■ Står det samme i spansk og fransk i flere uker på 10. 

Trinn for eksempel. 

● Kompetanse og karakterer 

○ Hvilken holdning har lærerne? 

■ “Vis meg hva du kan” holdning, istedenfor “du skal 

kunne dette og dette og dette”. 

● Handler om å utvikle seg istedenfor å bli testet 

● Saker fra elevrådet 

○ Ingen speil i guttedo eller garderobe 

■ Rektor kjøper inn speil så det blir ordnet. 

■ Kommer innen 2 uker 

○ Mikrobølgeovn 

■ Er ikke lov å ha på klasserom 

■ Skal åpnes for at de i kantinen kan brukes. 

● Hvorfor er det så mange lekser i språk? 

○ De ansatte har snakket sammen om at i matte og språkfag 

er det nødt å repetere for å huske det og kunne det godt. 

Derfor er det de fagene vi har sagt at på Revheim skal det 

være lekser for å repetere arbeid som er gjort på dagtid. 

○ Problematisk å få lekser i timene, når en får lekser på fredag 

så er det ikke sikkert en får med seg alt. Er lekser til neste 



onsdag. 

 

Sak 5: Info fra Miljøteam 

● Fire årsverk på miljøteamet.. 

○ Mye god kompetanse 

● Gutte- og jentesnakk 

● Åpen tid hvor elevene kan komme og snakke. 

● Har etter-skoletilbud 

● Drifter kantinen 

● Arbeider mye med elevrelasjoner og slikt. 

● To av dem er MOT-coaches 

 

Sak 6: Sette datoer for SU-møter 

● Prøve å ha møter på onsdager klokken 17 

● Et møte før jul 

○ Onsdag 20 november klokken 17 

● Møte etter jul 

○ Onsdag 19. februar 

○ Onsdag 23. April 

 

 

Sak 7: saker på de ulike møtene 

● Avhengig av å få beskjed fra deltakere om hva som skal tas opp 

før møtet. Svar på innkallingen og gjerne spørre deres 

ansvarsområder  

● Juleball 12.12 

● Når vi kommer til nytt møte i november så er de nye skolereglene i 

kraft så dette skal diskuteres 

● 17. mai skal i boks før jul 

○ FAU snakker med Gosen og tar kontakt med Torunn så vi 

kan ha klart litt hva som skjer. 

 

 

Eventuelt 

 


